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PROTOKÓŁ 

LII SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W dniu 25 września 2018 r. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

LII sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 25 września 2018 r. w godz. 18.05 – 

19.25 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 15 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu), stwierdzając kworum do podejmowania uchwał, 

i otworzył obrady LII sesji Rady. 

W część sesji udział wzięli przedstawiciele inwestora inwestycji przy ul. Zbożowej – lista Gości 

zał. nr 2. 

Na sesję przybyły kolejno dwie osoby obecnych 17 członków Rady. 

Ustalenie porządku obrad.  

Prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki odczytał projekt porządku obrad (zał. nr 3):  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrzan.  

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej inwestycji pn. Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z częścią handlowo – usługową w parterze i na 

pierwszym piętrze wraz z garażem podziemnym na działce nr 194 obr. 45 Krowodrza, 

przebudowa istniejącego zjazdu na działkach nr 313 i 194 obr. jw. i budowa 

infrastruktury technicznej na działkach nr 194, 313, 293, 290, 310, 187 obr. jw.  przy 

ul. Zbożowej 3 (projekt uchwały Komisji ABiU). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosków do Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Krakowa (projekt uchwały 

Zarządu). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 

rok 2018 (projekt uchwały Zarządu). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXXIX/315/2017 Rady 

Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2018 (projekt uchwały  Zarządu). 

8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji przewodniczącego Komisji 

Polityki Społecznej (projekt uchwały Zarządu). 

9. Oświadczenia. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.    

 



 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
 

Przedstawiony projekt porządku obrad przyjęto: za 15 głosów; w obecności 15 członków Rady. 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

  Wobec braku uwag do protokołu z LI sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  
 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej inwestycji pn. Budowa  

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z częścią handlowo – usługową w parterze i na 

pierwszym piętrze wraz z garażem podziemnym na działce nr 194 obr. 45 Krowodrza, 

przebudowa istniejącego zjazdu na działkach nr 313 i 194 obr. jw. i budowa infrastruktury 

technicznej na działkach nr 194, 313, 293, 290, 310, 187 obr. jw.  przy ul. Zbożowej 3 (projekt 

uchwały Komisji ABiU). 

 

Projekt uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej przedstawił p. Janusz 

Michałowski – opinia pozytywna. 
 

 Następnie głos zabrali przedstawiciele inwestora, informując o zmianach projektu 

planowanej zabudowy (brak parkingu podziemnego, zmniejszenie powierzchni zabudowy oraz 

zobowiązaniu do remontu skrzyżowania (wymiana nawierzchni wraz z chodnikami na całej ul. 

Zbożowej do ul. Składowej), planowane jest wykonanie prawo i lewo skrętu. Wyrazili swoje 

zdziwienie, dlaczego Rada omawia nieaktualny projekt.  

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki Rady stwierdził, że taki projekt przekazał Wydział 

Architektury i Urbanistyki, Rada nie została poinformowana o wprowadzonych zmianach w 

projekcie.  

Głos zabrali: p. Zygmunt Wierzbicki, p. Janusz Michałowski, p. Edward Tarczałowicz, 

p. Adam Michaluk, p. Paweł Klimowicz. 
 

Prowadzący zarządził 5-cio minutową przerwę, po przerwie wznowił obrady. 
 

 Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 18 członków Rady. 
 

Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały 

z porządku obrad sesji – zał. nr  4. 

 

Wniosek został przyjęty: za – 17 głosami, przy 1 głosie wstrzymującym; w obecności 18 

członków Rady. 

Przewodniczący poinformował, że wystąpi do Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK 

o przekazanie właściwego wniosku celem wydania opinii. 

 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosków do Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Krakowa (projekt uchwały Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Jan Hoffman. 

Wniosek został przyjęty: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie wniosków do Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Krakowa - uchwała nr 

LII/403/2018 (zał. nr 5). 

 



Ad. 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 

rok 2018 (projekt uchwały Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali: p. Małgorzata Kozień, p. Anna Pojałowska, p. Zygmunt Wierzbicki. 
 

Projekt uchwały został przyjęty: za – 17, przy 1 głosie wstrzymującym się; w obecności 18 

członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie zmiany w zadaniach 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2018 – uchwała nr LII/404/2018 (zał. nr 6). 
 

Ad.7.Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXXIX/315/2017 Rady 

Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2018 (projekt uchwały Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 
 

Sesji opuściły 2 osoby, obecnych 16 członków Rady. 
 

Projekt uchwały został przyjęty: za – jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie korekty Uchwały Nr 

XXXIX/315/2017 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na 

zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2018 - uchwała nr LII/405/2018 (zał. nr 7). 

 

Ad.8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji przewodniczącego Komisji 

Polityki Społecznej (projekt uchwały Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 
 

 Głos zabrali: p. Edward Tarczałowicz, p. Jacek Biliński. 
 

Projekt uchwały został przyjęty: za – 12, przy 4 głosach wstrzymujących się; w obecności 16 

członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie przyjęcia rezygnacji 

przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej - uchwała nr LII/406/2018 (zał. nr 8). 

 

Ad. 9.Oświadczenia. Komunikaty. 

1. P. Janusz Michałowski przekazał informację związaną z remontem ul. Królewskiej 

i wyciętymi słupkami, które zostały zamontowane w ostatnim czasie (zwrócił uwagę 

na ich koszt).  

P. Piotr Klimowicz odniósł się także do kosztów związanych z wybudowaniem ze 

środków Rady przystanków typu wiedeńskiego przy ul. Królewskiej.  

Głos zabrali: p. Zygmunt Wierzbicki, p. Piotr Klimowicz, p. Janusz Michałowski, 

p. Jan Hoffman, p. Adam Michaluk, p. Edward Tarczałowicz.  

Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki poinformował, że Zarząd wystosuje pismo 

do ZIKIT ws. słupków i rozbiórki przystanków. 

2. P. Agnieszka Wantuch zwróciła się z pytaniem czy Rada będzie interweniować 

o zakaz nocny sprzedaży alkoholu w Dzielnicy. Głos zabrali: p. Zygmunt 

Wierzbicki, p. Anna Pawłowska. 
 

 



Ad.10. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, prowadzący obrady Przewodniczący Rady zamknął 

obrady LII sesji Rady Dzielnicy V o godz. 19.25. 

                  Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                 Zygmunt Wierzbicki 
 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 


